



March 3, 2023

Dear Members and Friends of PALU,

The PALU Executive Committee (Board) and I, and also our Secretariat, have decided towards adding more value to our members, stakeholders, and the legal fraternity both in Africa and the wider diaspora to invite interested individual lawyers as well as law firms to take up PALU membership and join the different **Members' Committees** (sometimes also called **Practice Committees**).

The Committees, which were first established in 2014, are designed to enable us as PALU to engage our members on a much more frequent and in-depth basis. We at PALU are committed to providing African lawyers and law firms the ideal platform to coalesce with others from across the continent and the diaspora who practice in the same specialised areas of law: to enhance interactions amongst them; to network both within the continent and with counterparts globally; to share news, developments and trends; to ensure continuous legal education (CLE); and also work together to further develop these legal practice areas. These are forums that cater for well-established, as well as emerging areas of legal practice. In working together, the Committees would be able to identify current thought and industry leadership as well as develop and nurture new talent. Depending on the diligence and proactivity of each Committee, we would facilitate for it an electronic group Mailing List, WhatsApp Groups, Communities on our membership engagement platform (GlueUP) and ultimately contribute to PALU's Blog or newsletters, with an audience of almost 6,000.

We envisage that the Committees would interact electronically throughout the year, and would begin to organize specialist conferences, with the assistance and facilitation of our Secretariat, and under the overall supervision and guidance of the Executive Committee (Board). The Committees would also host Panel Discussions, Seminars and even Side Events during PALU Annual Conferences, where the majority of the legal profession in Africa (and our friends) will be gathering.

In the premises, and based on our discussions with you our members and stakeholders the PALU Executive Committee (Board) is reenergising our three (3) Sections and up to forty (40) Committees within them. We invite current and prospective members of PALU to write back to us, at [secretariat@lawyersofafrica.org](mailto:secretariat@lawyersofafrica.org), and express interest in joining any of these Sections or Committees. If you would also like to play a role in a Section or Committee (either as Chair or Co-Chair, Secretary or Joint Secretary, Communications Officer,

PAN AFRICAN LAWYERS UNION

اتحاد المحامين الأفارقة



UNION PANAFRICAINE DES AVOCATS

UNIAO PAN-AFRICANA DOS ADVOGADOS

etc) kindly also let us know, and include your Resume/ Curriculum Vitae. If your law firm, law firm alliance or Law Society/ Bar Association would like to host, sponsor or otherwise assist any of the Committees, kindly also let us know, and include your corporate profile.

You are also welcome to suggest additional Committees, Task Forces, Fora or Working Groups and to mobilize for them amongst the membership.

**Please be informed that priority to participate in leadership (Chair or Co-Chair, Secretary or Joint Secretary) will be given to members who have made a lifetime commitment to PALU.**

**PALU will hold interactive dialogues and formally relaunch the Committees at PALU's Annual Conference 2023 taking place 5 - 8 July 2023 in Livingstone Zambia at the Avani Victoria Falls Resort. To participate and reserve space to convene committee dialogues at the Annual Conference visit [Pan African Lawyers Union \(PALU\) – 2023 Annual Conference | Livingstone, Zambia \(lawyersofafrica.org\)](https://www.lawyersofafrica.org) or write to us at [secretariat@lawyersofafrica.org](mailto:secretariat@lawyersofafrica.org)**

This is a new and revolutionary step in the growth and development of the African legal profession, and we welcome you to join us at this time, as we move forward.

**We encourage you to share this email with other colleagues or stakeholders who may not currently be on our Mailing Lists.**

Yours Sincerely,

**Kari Abdoul BAGUI**  
**President Pan African Lawyers Union (PALU)**



3. März 2023

Chers Membres et Amis de PALU,

Le Comité exécutif de PALU (le Conseil) et Moi-même, ainsi que notre Secrétariat, ont décidé, d'apporter une plus grande valeur ajoutée à nos membres, aux parties prenantes et à la fraternité juridique en Afrique et dans la diaspora, à inviter les avocats indépendants et les cabinets d'avocats intéressés à devenir membres de PALU et adhérer aux différents **Comités de membres** (appelés aussi parfois **Comités de pratique**).

Ces comités, qui ont été créés en 2014, ont pour but de nous permettre, en tant que PALU à engager nos membres sur une base beaucoup plus fréquente et approfondie. Nous à PALU nous nous engageons à fournir aux avocats et aux cabinets d'avocats africains la plateforme idéale pour rencontrer d'autres collègues du continent et de la diaspora qui exercent dans les mêmes domaines spécialisés du droit : il s'agira pour eux d'améliorer les échanges entre eux ; de créer des réseaux à la fois sur le continent et avec des homologues dans le reste du monde ; de partager des nouvelles, de développement et des tendances ; d'assurer une formation juridique continue (FJC) ; et aussi de travailler conjointement au développement de ces domaines. Ces forums auraient pour objectif de couvrir les domaines bien établis et les domaines émergents de la pratique juridique. En travaillant de concert, les comités seraient en mesure de cerner les courants de pensée actuels et le leadership du secteur, ainsi que de développer et de nourrir de nouveaux talents. En fonction de la diligence et de la proactivité de chaque comité, nous lui faciliterons l'accès à une liste de diffusion électronique, à des groupes WhatsApp, à des communautés sur notre site d'engagement des membres (GlueUP) et, enfin, ils pourront contribuer au blog et aux bulletins d'informations de PALU, qui touchent une audience de près de 6 000 lecteurs.

Nous envisageons que ces Comités interagissent par voie électronique tout au long de l'année, et commencerait à organiser des conférences spécialisées, avec l'aide et la facilitation de notre Secrétariat, et sous la supervision générale et les conseils du Comité exécutif (Conseil). Les comités pourront également organiser des débats, des séminaires et même des événements parallèles pendant les conférences annuelles de PALU, où la majorité de la profession juridique en Afrique (et nos amis) se réunira.

C'est dans ce contexte, et sur la base de nos discussions avec vous, nos membres et les parties prenantes, que le Comité exécutif de PALU (Conseil) a créé trois (3) sections et jusqu'à quarante (40) comités en leur



sein. Nous invitons les membres actuels et potentiels de PALU à nous écrire, à l'adresse [secretariat@lawyersofafrica.org](mailto:secretariat@lawyersofafrica.org), pour nous faire part de leur intention de rejoindre l'une des sections ou l'un des comités. Si vous souhaitez également jouer un rôle dans une section ou un comité (en tant que président ou co-président, secrétaire ou secrétaire conjoint, responsable de la communication, etc.), veuillez nous en faire part et nous envoyer votre CV. Si votre cabinet d'avocats, votre groupe de cabinets d'avocats ou votre ordre des avocats souhaite accueillir, parrainer ou aider de quelque manière que ce soit l'un des comités, veuillez également nous le faire savoir et inclure le profil de votre entreprise.

**Veillez noter que pour occuper un poste de direction (président ou co-président, secrétaire ou secrétaire conjoint) la priorité sera accordée aux membres qui se sont engagés à vie dans PALU.**

**PALU organisera des dialogues interactifs et relancera officiellement les comités lors de la conférence annuelle 2023 de PALU qui se tiendra du 5 au 8 juillet 2023 à Livingstone en Zambie à l'Avani Victoria Falls Resort. Pour participer et réserver une place aux débats des comités lors de la conférence annuelle, veuillez visiter [Pan African Lawyers Union \(PALU\) – 2023 Annual Conference | Livingstone, Zambia \(lawyersofafrica.org\)](https://www.lawyersofafrica.org) ou nous écrire à l'adresse, [secretariat@lawyersofafrica.org](mailto:secretariat@lawyersofafrica.org)**

Cette étape dans la croissance et le développement de la profession juridique africaine est nouvelle et révolutionnaire et nous vous invitons à nous rejoindre maintenant, dans notre marche en avant.

**Nous vous invitons à diffuser ce courriel auprès d'autres collègues ou parties prenantes qui ne figurent pas actuellement sur nos listes de distribution.**

Nous vous prions de recevoir les assurances de notre très haute considération.

**Kari ABDOUL BAGUI**  
Président de l'Union panafricaine des avocats (PALU)